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PROTOKÓŁ  

z  XXXV SESJI RADY GMINY  BRĄSZEWICE, 

która odbyła się w dniu 18 maja 2017 roku 

w sali konferencyjnej przy Gminnej Bibliotece Publicznej w Brąszewicach 

 

Otwarcie obrad – godz. 1000, zamknięcie – godz. 1300. 

Na ustawowy stan rady – 15 Radnych, udział w obradach brało 15 Radnych – lista obecności w 

załączeniu do protokołu.  

Obradom przewodniczył Przewodniczący Rady Gminy – Radny Adam Sowizdrzał. 

 

W obradach udział brali: 

Wójt Gminy – Karol Misiak 

Skarbnik Gminy – Krzesisława Kamińska 

Sekretarz Gminy – Agnieszka Drzazga 

Kierownik GOPS w Brąszewicach – Teresa Płucienniczak 

Radca Prawny – Andrzej Frontczak 

 

PROPONOWANY PORZĄDEK OBRAD 

 

1. Otwarcie obrad XXXV sesji Rady Gminy. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XXXIV sesji Rady Gminy.   

4. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie między sesjami. 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

6. Sprawozdanie z oceny zasobów pomocy społecznej w Gminie Brąszewice za 2016 rok. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej w Łodzi. (modernizacja hydroforni) 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej w Łodzi. (zakup ciągnika) 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie Gminy na 2017 rok. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 

Brąszewice na lata 2017-2029. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek opłat za usunięcie drzew i krzewów na 

terenie Gminy Brąszewice. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych oraz ustalenia jej 

przebiegu.  

14. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia regulaminu korzystania z obiektu sportowego „Boisko 

wielofunkcyjne przy Szkole Podstawowej im. Jana Pawła II w Brąszewicach”. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia kryteriów rekrutacji do publicznego przedszkola oraz 

oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych, dla których organem prowadzącym jest 

Gmina Brąszewice. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie zasad udzielania i rozmiaru obniżek tygodniowego obowiązkowego 

wymiaru godzin zajęć dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych dla nauczycieli, którym 
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powierzono stanowiska kierownicze, zatrudnionych w placówkach oświatowych prowadzonych 

przez Gminę Brąszewice. 

17. Sprawy różne. 

18. Zamknięcie obrad XXXV sesji Rady Gminy. 

 

Ad. 1  

Po stwierdzeniu prawomocności obrad na podstawie listy obecności, otwarcia obrad XXXV sesji Rady 

Gminy dokonał Przewodniczący Rady Adam Sowizdrzał. Powitał Radnych oraz zaproszonych gości 

biorących udział w obradach.  

 

Ad. 2   

Wójt Gminy zwrócił się do Radnych z prośbą o wyrażenie zgody na wprowadzenie do porządku obrad 

punktów: 

- Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia woli przystąpienia z Powiatem Sieradzkim do wykonania 

przebudowy drogi powiatowej Starce – Robaszew poprzez wykonanie nawierzchni asfaltowej na 

długości 400 m. 

- Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia woli przystąpienia z Powiatem Sieradzkim do wykonania 

zadań z zakresu bieżącego utrzymania dróg powiatowych w miejscowościach: Brąszewice – Żuraw, 

Godynice – Klonowa. 

Przewodniczący Rady Gminy podał pod głosowanie propozycję zmiany porządku obrad. W głosowaniu 

nad przyjęciem porządku obrad po zmianach wzięło udział 15 Radnych obecnych na sali obrad. Za 

przyjęciem proponowanego porządku obrad głosowało 15 Radnych. Rada Gminy jednogłośnie 

opowiedziała się za przyjęciem proponowanego porządku obrad. 

 

PROPONOWANY PORZĄDEK OBRAD (po zmianach) 

 

1. Otwarcie obrad XXXV sesji Rady Gminy. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XXXIV sesji Rady Gminy.   

4. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie między sesjami. 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

6. Sprawozdanie z oceny zasobów pomocy społecznej w Gminie Brąszewice za 2016 rok. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej w Łodzi. (modernizacja hydroforni) 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej w Łodzi. (zakup ciągnika) 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie Gminy na 2017 rok. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 

Brąszewice na lata 2017-2029. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek opłat za usunięcie drzew i krzewów na 

terenie Gminy Brąszewice. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych oraz ustalenia jej 

przebiegu.  

14. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia regulaminu korzystania z obiektu sportowego „Boisko 

wielofunkcyjne przy Szkole Podstawowej im. Jana Pawła II w Brąszewicach”. 
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15. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia kryteriów rekrutacji do publicznego przedszkola oraz 

oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych, dla których organem prowadzącym jest 

Gmina Brąszewice. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie zasad udzielania i rozmiaru obniżek tygodniowego obowiązkowego 

wymiaru godzin zajęć dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych dla nauczycieli, którym 

powierzono stanowiska kierownicze, zatrudnionych w placówkach oświatowych prowadzonych 

przez Gminę Brąszewice. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia woli przystąpienia z Powiatem Sieradzkim do wykonania 

przebudowy drogi powiatowej Starce – Robaszew poprzez wykonanie nawierzchni asfaltowej na 

długości 400 m. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia woli przystąpienia z Powiatem Sieradzkim do wykonania 

zadań z zakresu bieżącego utrzymania dróg powiatowych w miejscowościach: Brąszewice – Żuraw, 

Godynice – Klonowa. 

19. Sprawy różne. 

20. Zamknięcie obrad XXXV sesji Rady Gminy. 

 

Ad. 3   

Przewodniczący Rady w związku z brakiem uwag, poddał pod głosowanie protokół z XXXIV sesji Rady 

Gminy. W głosowaniu wzięło udział 15 Radnych obecnych na sali obrad. Za przyjęciem protokołu 

głosowało 15 Radnych. Rada Gminy jednogłośnie opowiedziała się za przyjęciem protokołu z XXXIV 

sesji Rady Gminy. 

 

Ad. 4   

W sprawozdaniu ze swojej działalności między sesjami w okresie od 30 marca 2017 r. do  

17 maja 2017 r. Wójt Gminy poinformował, że: 

1. W dniu 3 kwietnia złożono wniosek na udzielenie pożyczki do WFOŚiGW w Łodzi na zakup ciągnika. 
Wniosek został zaopiniowany pozytywnie przez zarząd. 

2. W dniu 3 kwietnia naprawiono drogę „Żarową” (Sokolenie) oraz naprawiano ul. Nierychlewskiego. 

3. W dniu 4 kwietnia naprawiano drogę w m. Kosatka. 

4. W dniu 5 kwietnia wymieniano zasuwy wodociągowe w m. Bukowiec. 

5. W dniu 10 kwietnia naprawiano drogę tłuczniem w m. Gałki. 

6. W dniu 11 kwietnia naprawiano drogę w Godynicach koło cmentarza. 

7. W dniu 12 kwietnia naprawiano drogę tłuczniem na ul. Kasztanowej. 

8. W dniu 13 kwietnia naprawiano drogę w m. Kosatka. 

9. W dniu 14 kwietnia naprawiano drogi na osiedlu w Godynicach oraz w m. Zagóra. 

10. W dniu 18 kwietnia naprawiano drogę w m. Wiertelaki. 

11. W dniu 20 kwietnia naprawiano drogę w m. Przedłęcze- Sokolenie. 

12. W dniu 21 kwietnia naprawiano drogę w m. Sowizdrzały. 

13. W dniu 24 kwietnia naprawiano drogę w m. Wojtyszki. 

14. W dniu 25 kwietnia usuwano awarię wody w m. Pokrzywniaki. 

15. W dniu 26 kwietnia naprawiano drogę w m .Zadębieniec. 

16. W dniach 27-28 kwietnia naprawiano drogę tłuczniem w m. Kamienniki. 

17. W dniu 4 maja naprawiano drogę tłuczniem i żwirem od ul. Starowiejskiej w kierunku Wojtaszek. 

18. W dniu 5 maja naprawiano drogę m. Wojtyszki. 

19. W dniu 8 maja naprawiano drogę tłuczniem w m. Żarnów. 
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20. W dniu 9 maja usuwano awarię wody w m. Bukowiec. 

21. W dniach 10-11 maja równano drogi gminne, naprawiano drogę tłuczniem na ul. Kasztanowej. 

22. W dniu 12 maja naprawiano drogi tłuczniem w m. Godynice oraz sprzątano teren w m. Godynice. 

23. W dniu 15 maja wykaszano pobocza przy drogach gminnych. 

24. W dniu 16 maja montowano znaki drogowe. 

25. W dniu 17 maja naprawiano drogi żwirem w m. Godynice (skośna). 

26. W dniu 18 maja naprawiano drogi tłuczniem w m. Błota. 

27. Trwają przebudowy dróg gminnych w m. Chajew, Bukowiec i Pokrzywniaki, położono już masę 
asfaltową, obecnie wykonywane są pobocza. 

28. W dniu 15 maja Państwowy Powiatowy Inspektor Sanitarny przeprowadził kontrolę czystości 
terenu gminy Brąszewice. Protokół z kontroli jest pozytywny, bez uwag. 

29. Trwa montaż oświetlenia w m. Sowizdrzały i Starce. 

30. W dniu 5 kwietnia unieważniono przetarg na przebudowę drogi w m. Wólka Klonowska. 

31. Naprawiono ciągnik Foton - koszt naprawy 10800 zł. 

32. Od dnia 6 kwietnia trwa kontrola z NIK dotycząca wykonania wniosków pokontrolnych z realizacji 
inwestycji gminnych. 

 

Ad. 5 

Radny Jan Stawirej zawnioskował o gruntowną naprawę drogi na ul. Górnej. 

Radny Jerzy Ławniczak zgłosił spękania asfaltu na ul. Sieradzkiej. 

Radna Bożena Łuszczek zgłosiła gałęzie dotykające linii energetycznej na terenie apteki w 

Brąszewicach oraz dziurę w jezdni na skrzyżowaniu ul. Osiedlowej i Sieradzkiej. 

Radny Jacek Piotrowski zgłosił „literówkę” w nazwie miejscowości na znaku drogowym ”Gałki” oraz 

interpelował o naprawę drogi gminnej w Żurawiu i Salomonach. 

Radny Jarosław Plichta podziękował za równanie dróg tłuczniowych i poprosił o równanie drogi w 

miejscowości Pluty. 

Radny Józef Przezak zgłosił obniżone pobocza drogi w miejscowości Przedłęcze oraz poprosił o 

uzupełnienie dziur na drodze Przedłęcze - Sokolenie. 

Radny Ryszard Kurzaj zgłosił dziury w drodze ul. Zabrodzie – Sowizdrzały oraz na ul. Leśnej. 

Radny Adam Laskowski zgłosił zły stan drogi powiatowej Czartoria -  Wólka Klonowska i poprosił o 

naprawę drogi gminnej w miejscowości Wólka Klonowska. 

Radna Grażyna Dobruchowska podziękowała za równanie dróg i zgłosiła dziury w drodze w 

miejscowości Ciupki. 

Radny Jacek Piotrowski poprosił o równanie drogi w miejscowości Wiertelaki. 

Radna Marzena Cichecka zgłosiła dziury w drodze w miejscowości Kamieniki. 

Wójt Gminy poinformował, że naprawy cząstkowe i równanie dróg będzie kontynuowane, gdy pozwoli 

na to aura. Wyraził zdanie, że należy wykonać powierzchniowe utrwalenia na części dróg, tak aby 

zabezpieczyć je przed degradacją. 

Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się z pytaniem do Radnego Jana Stawireja o proponowane źródło 

finansowania remontu ul. Górnej. 

Radny Jan Stawirej wyraził zdanie, że Radni nie wskazywali źródła finansowania na inne drogi. 

Wójt Gminy wyraził zdanie, że ul. Górna będąca centrum Brąszewic powinna zostać odnowiona, lecz w 

chwili obecnej wiele dróg na terenie Gminy wymaga pilnych remontów, tak aby zapewnić 

mieszkańcom przejezdność. 
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Radny Jan Stawirej wyraził zdanie, że Gmina posiada dodatkowe środki finansowe z odszkodowania za 

budowę sali gimnastycznej i powinna je przeznaczyć na ten remont. 

Wójt Gminy poinformował, że Gmina Brąszewice wygrała w sądach sprawy dotyczące budowy sali 

gimnastycznej i wkrótce przekaże szczegółowe informacje dotyczące wyroków. 

Radny Grzegorz Kulig wyraził zdanie, że w każdej części Gminy są potrzeby w drogownictwie, lecz 

należy racjonalnie gospodarować środkami finansowymi. 

Radna Grażyna Dobruchowska dodała, że na terenie Gminy są drogi w znacznie gorszym stanie niż w 

centrum Brąszewic. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie wniosek Radnego Jana Stawireja o wykonanie 

gruntownego remontu ul. Górnej. W głosowaniu wzięło udział 15 Radnych obecnych na sali obrad. Za 

przyjęciem wniosku głosowało 5 Radnych (J. Stawirej, J. Ławniczak, B. Łuszczek, J. Piotrowski, R. 

Kurzaj), 2 Radnych (M. Kurzaj, M. Cichecka) wstrzymało się od głosu, 8 Radnych głosowało przeciwko. 

Większością głosów Rada Gminy opowiedziała się za odrzuceniem wniosku. 

  

Ad. 6 

Kierownik GOPS Teresa Płucienniczak przedstawiła sprawozdanie z oceny zasobów pomocy społecznej 

w Gminie Brąszewice za 2016 rok. 

Radny Jerzy Ławniczak zapytał o liczbę rodzin zastępczych. 

Kierownik GOPS Teresa Płucienniczak poinformowała, że w chwili obecnej są  4 rodziny zastępcze. 

Radny Józef Przezak zapytał o liczbę osób przebywających w DPS.  

Kierownik GOPS Teresa Płucienniczak poinformowała, że jest to 5 osób. 

Radny Józef Toruński zapytał o warunki i koszty przebywania osób w DPS. 

Radny Adam Laskowski zapytał o zasady przyjmowania osób do DPS. 

Kierownik GOPS Teresa Płucienniczak udzieliła odpowiedzi na zadane pytania. 

Radny Jacek Piotrowski zapytał ile dzieci korzysta z programu 500+. 

Kierownik GOPS Teresa Płucienniczak poinformowała, że w chwili obecnej jest to około 805 dzieci. 

 

Ad. 7 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki z 

Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Łodzi. 

Radny Jerzy Ławniczak zapytał czy 660000 zł wystarczy na modernizację hydroforni w Godynicach. 

Sekretarz Gminy poinformowała, że są to szacunkowe koszty kwalifikowane. Dodała, że o pożyczkę z 

WFOŚIGW można ubiegać się tylko na pokrycie kosztów kwalifikowanych. Poinformowała, że podatek 

VAT jest kosztem niekwalifikowanym.  

Radny Jerzy Ławniczak zapytał jaka jest cena kosztorysowa tej inwestycji. 

Sekretarz Gminy odpowiedziała że jest to około 900000 zł. 

Przewodniczący Rady Gminy z powodu braku innych uwag do projektu uchwały  

poddał ją pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 15 Radnych obecnych na sali obrad. Za 

przyjęciem uchwały głosowało 14 Radnych, przeciwko 1 Radny (J. Stawirej). Większością głosów Rada 

Gminy opowiedziała się za przyjęciem Uchwały Nr XXXV/145/2017 z dnia 18 maja 2017 r. w sprawie 

zaciągnięcia pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Łodzi. 

Uchwała stanowi integralną część protokołu. 
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Ad. 8 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki z 

Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Łodzi. 

Radny Grzegorz Kulig zapytał jaki będzie koszt zakupu nowego ciągnika. 

Sekretarz Gminy poinformowała, że szacunkowy koszy zakupu to około 200000 zł, lecz dokładna kwota 

będzie znana po rozstrzygnięciu przetargu. 

Radny Jacek Piotrowski zapytał czy pożyczka jest umarzalna. 

Wójt Gminy poinformował, że jest możliwość umorzenia części pożyczki z WFOŚIGW z przeznaczeniem 

na cele proekologiczne. Dodał, że ważne są modernizacje hydroforni, aby zapewnić mieszkańcom 

dobrą jakość wody. Podkreślił, że jest to pierwszy etap, który jest niezbędny by w przyszłości móc 

przeprowadzić modernizację hydroforni w Brąszewicach. 

Sekretarz Gminy dodała, że maksymalna możliwość umorzenia wynosi 40 % kwoty pożyczki. 

Przewodniczący Rady Gminy z powodu braku innych uwag do projektu uchwały  

poddał ją pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 15 Radnych obecnych na sali obrad. Za 

przyjęciem uchwały głosowało 15 Radnych. Rada Gminy jednogłośnie opowiedziała się za przyjęciem 

Uchwały Nr XXXV/146/2017 z dnia 18 maja 2017 r. w sprawie zaciągnięcia pożyczki z 

Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Łodzi. 

Uchwała stanowi integralną część protokołu. 

 

Ad. 9 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu. 

Radny Jacek Piotrowski zapytał jaki był koszt budowy boiska przy SP w Brąszewicach. 

Sekretarz Gminy poinformowała że była to kwota około 230000 zł i dodała, że szacunkowe koszty na 

chwilę obecną są wyższe, a dokładna cena będzie znana po rozstrzygnięciu przetargu. 

Radny Jerzy Ławniczak zapytał jaki był udział finansowy rodziców uczniów SP w Brąszewicach w 

budowie boiska. 

Sekretarz Gminy poinformowała, że rodzice uczniów SP w Brąszewicach nie współfinansowali kosztów 

inwestycji. Dodała, że obiekt był budowany z 50 % wsparciem Ministerstwa Sportu i o podobne 

wsparcie Gmina Brąszewice będzie się ubiegała przy budowie boiska w Trzcince. 

Sekretarz Gminy poinformowała, że aby zrealizować inwestycję, trzeba zabezpieczyć w budżecie całość 

szacunkowych kosztów. 

Przewodniczący Rady Gminy z powodu braku innych uwag do projektu uchwały  

poddał ją pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 15 Radnych obecnych na sali obrad. Za 

przyjęciem uchwały głosowało 13 Radnych, przeciwko 1 Radny (J. Stawirej), od głosu wstrzymał się 1 

Radny (J. Piotrowski). Większością głosów Rada Gminy opowiedziała się za przyjęciem Uchwały Nr 

XXXV/147/2017 z dnia 18 maja 2017 r. w sprawie zaciągnięcia kredytu. 

Uchwała stanowi integralną część protokołu. 

 

Ad. 10 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie 

Gminy na 2017 rok. 

Radny Jacek Piotrowski zapytał jaki był koszt budowy drogi Brąszewice – Wólka Klonowska. 

Wójt Gminy poinformował, że jedyna złożona w poprzednim przetargu oferta wynosiła 450000 zł. 
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Radny Adam Laskowski zwrócił się do Radnych z prośbą o zagłosowanie za uchwałą, aby droga do 

Wólki Klonowskiej mogła być wybudowana. 

Przewodniczący Rady Gminy z powodu braku innych uwag do projektu uchwały  

poddał ją pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 15 Radnych obecnych na sali obrad. Za 

przyjęciem uchwały głosowało 14 Radnych, przeciwko 1 Radny (J. Stawirej). Większością głosów Rada 

Gminy opowiedziała się za przyjęciem Uchwały Nr XXXV/148/2017 z dnia 18 maja 2017 r. w sprawie 

dokonania zmian w budżecie Gminy na 2017 rok. 

Uchwała stanowi integralną część protokołu. 

 

Przewodniczący Rady zarządził 5 minut przerwy. (11:15). 

 

Ad. 11 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie dokonania zmian w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej Gminy Brąszewice na lata 2017-2029. 

Przewodniczący Rady Gminy z powodu braku uwag do projektu uchwały  

poddał ją pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 15 Radnych obecnych na sali obrad. Za 

przyjęciem uchwały głosowało 14 Radnych, od głosu wstrzymał się 1 Radny (J. Stawirej). Większością 

głosów Rada Gminy opowiedziała się za przyjęciem Uchwały Nr XXXV/149/2017 z dnia 18 maja 2017 

r. w sprawie dokonania zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Brąszewice na lata 2017-

2029. 

Uchwała stanowi integralną część protokołu. 

 

Ad. 12 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek 

opłat za usunięcie drzew i krzewów na terenie Gminy Brąszewice. 

Sekretarz Gminy przedstawiła szczegóły projektu uchwały i poinformowała, że stawki nie dotyczyć 

będą osób fizycznych. 

Przewodniczący Rady Gminy z powodu braku uwag do projektu uchwały  

poddał ją pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 15 Radnych obecnych na sali obrad. Za 

przyjęciem uchwały głosowało 15 Radnych. Rada Gminy jednogłośnie opowiedziała się za przyjęciem 

Uchwały Nr XXXV/150/2017 z dnia 18 maja 2017 r. w sprawie określenia wysokości stawek opłat za 

usunięcie drzew i krzewów na terenie Gminy Brąszewice. 

Uchwała stanowi integralną część protokołu. 

 

Ad. 13 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg 

gminnych oraz ustalenia jej przebiegu. 

Radny Grzegorz Kulig zapytał o przebieg drogi. 

Sekretarz Gminy udzieliła odpowiedzi. 

Radny Jacek Piotrowski zapytał dlaczego jest podejmowana uchwała w tej sprawie. 

Wójt Gminy poinformował, że droga ta została wyremontowana i należy ustanowić dla niej kategorię 

drogi gminnej. 
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Przewodniczący Rady Gminy z powodu braku innych uwag do projektu uchwały  

poddał ją pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 15 Radnych obecnych na sali obrad. Za 

przyjęciem uchwały głosowało 15 Radnych. Rada Gminy jednogłośnie opowiedziała się za przyjęciem 

Uchwały Nr XXXV/151/2017 z dnia 18 maja 2017 r. w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg 

gminnych oraz ustalenia jej przebiegu. 

Uchwała stanowi integralną część protokołu. 

 

Ad. 14 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie przyjęcia regulaminu korzystania 

z obiektu sportowego „Boisko wielofunkcyjne przy Szkole Podstawowej im. Jana Pawła II w 

Brąszewicach”. 

Wójt Gminy poinformował, że zmiana regulaminu podyktowana jest zaleceniami Wydziału Nadzoru 

przy Wojewodzie Łódzkim. 

Radna Bożena Łuszczek zapytała, kiedy boisko zacznie funkcjonować. 

Wójt Gminy poinformował, że boisko już  funkcjonuje, mogą z niego korzystać wszyscy mieszkańcy, a 

administratorem obiektu jest Dyrektor SP w Brąszewicach. 

Przewodniczący Rady Gminy z powodu braku innych uwag do projektu uchwały  

poddał ją pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 15 Radnych obecnych na sali obrad. Za 

przyjęciem uchwały głosowało 15 Radnych, 1 Radny (J. Piotrowski) wstrzymał się od głosu. Większością 

głosów Rada Gminy opowiedziała się za przyjęciem Uchwały Nr XXXV/152/2017 z dnia 18 maja 2017 

r. w sprawie przyjęcia regulaminu korzystania z obiektu sportowego „Boisko wielofunkcyjne przy 

Szkole Podstawowej im. Jana Pawła II w Brąszewicach”. 

Uchwała stanowi integralną część protokołu. 

Na sesję przybyła podinspektor ds. księgowości budżetowej Emilia Bartosiewicz. 

 

Ad. 15 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie ustalenia kryteriów rekrutacji do 

publicznego przedszkola oraz oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych, dla których 

organem prowadzącym jest Gmina Brąszewice. 

Radny Jacek Piotrowski zapytał o zmiany w stosunku do poprzedniej uchwały w tej sprawie. 

Podinspektor ds. księgowości budżetowej Emilia Bartosiewicz poinformowała, że doprecyzowane 

zostały zapisy dotyczące rodziców samotnie wychowujących dzieci. 

Przewodniczący Rady Gminy z powodu braku innych uwag do projektu uchwały  

poddał ją pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 14 Radnych obecnych na sali obrad. Nie 

głosował Radny Józef Przezak. Za przyjęciem uchwały głosowało 14 Radnych. Rada Gminy jednogłośnie 

opowiedziała się za przyjęciem Uchwały Nr XXXV/153/2017 z dnia 18 maja 2017 r. w sprawie 

ustalenia kryteriów rekrutacji do publicznego przedszkola oraz oddziałów przedszkolnych w szkołach 

podstawowych, dla których organem prowadzącym jest Gmina Brąszewice. 

Uchwała stanowi integralną część protokołu. 

 

Ad. 16 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie zasad udzielania i rozmiaru 

obniżek tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dydaktycznych, wychowawczych i 
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opiekuńczych dla nauczycieli, którym powierzono stanowiska kierownicze, zatrudnionych w 

placówkach oświatowych prowadzonych przez Gminę Brąszewice. 

Wójt Gminy przedstawił o zmiany w stosunku do poprzedniej uchwały w tej sprawie. Poprosił o 

wykreślenie z projektu uchwały punktu 3 w §1, gdyż Wydział Nadzoru przy Wojewodzie Łódzkim 

zasugerował taka zmianę. 

Przewodniczący Rady Gminy z powodu braku innych uwag do projektu uchwały, po wykreśleniu pkt 3 

w §1 poddał ją pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 15 Radnych obecnych na sali obrad. Za 

przyjęciem uchwały głosowało 15 Radnych. Rada Gminy jednogłośnie opowiedziała się za przyjęciem 

Uchwały Nr XXXV/154/2017 z dnia 18 maja 2017 r. w sprawie zasad udzielania i rozmiaru obniżek 

tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dydaktycznych, wychowawczych i 

opiekuńczych dla nauczycieli, którym powierzono stanowiska kierownicze, zatrudnionych w 

placówkach oświatowych prowadzonych przez Gminę Brąszewice. 

Uchwała stanowi integralną część protokołu. 

 

Ad. 17 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia woli przystąpienia z 

Powiatem Sieradzkim do wykonania przebudowy drogi powiatowej Starce – Robaszew poprzez 

wykonanie nawierzchni asfaltowej na długości 400 m. 

Przewodniczący Rady Gminy z powodu braku uwag do projektu uchwały poddał ją pod głosowanie. W 

głosowaniu wzięło udział 15 Radnych obecnych na sali obrad. Za przyjęciem uchwały głosowało 14 

Radnych, przeciwko 1 Radny (J. Stawirej). Większością głosów Rada Gminy opowiedziała się za 

przyjęciem Uchwały Nr XXXV/155/2017 z dnia 18 maja 2017 r. w sprawie wyrażenia woli 

przystąpienia z Powiatem Sieradzkim do wykonania przebudowy drogi powiatowej Starce – 

Robaszew poprzez wykonanie nawierzchni asfaltowej na długości 400 m. 

Uchwała stanowi integralną część protokołu. 

 

Ad. 18 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia woli przystąpienia z 

Powiatem Sieradzkim do wykonania zadań z zakresu bieżącego utrzymania dróg powiatowych w 

miejscowościach: Brąszewice – Żuraw, Godynice – Klonowa. 

Radny Jacek Piotrowski wyraził zdanie, że mimo iż planowana naprawa drogi dotyczy również Żurawia, 

to nie powinno się wydawać pieniędzy na ten cel, gdyż droga wymaga kapitalnego remontu. 

Przewodniczący Rady Gminy wyraził opinię, że na chwilę obecną i w niedalekiej przyszłości nie można 

liczyć na gruntowny remont tych dróg powiatowych, a wykonanie powierzchniowego utrwalenia 

pozwoli chociaż w pewnym stopniu poprawić ich stan. 

Radny Józef Toruński wyraził zdanie, że takie naprawy powinny być wykonane nie tylko do Żurawia, 

lecz do samych Kamienik.  

Wójt Gminy poinformował, że o zakresie prac na drogach powiatowych decyduje Starostwo 

Powiatowe.  

Przewodniczący Rady Gminy z powodu braku innych uwag do projektu uchwały poddał ją pod 

głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 15 Radnych obecnych na sali obrad. Za przyjęciem uchwały 

głosowało 13 Radnych, przeciwko 2 Radnych (J. Stawirej, J. Piotrowski). Większością głosów Rada 

Gminy opowiedziała się za przyjęciem Uchwały Nr XXXV/156/2017 z dnia 18 maja 2017 r. w sprawie 

wyrażenia woli przystąpienia z Powiatem Sieradzkim do wykonania zadań z zakresu bieżącego 

utrzymania dróg powiatowych w miejscowościach: Brąszewice – Żuraw, Godynice – Klonowa. 
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Uchwała stanowi integralną część protokołu. 

 

Ad. 10 

Wójt Gminy w sprawach różnych: 

- poprosił Radnych o zastanowienie się nad sprawą sprzedaży obecnym najemcom domu wraz z 

wydzieloną częścią działki gminnej położonej przy ul. Nierychlewskiego. Dodał, że budynek wymaga 

znacznego remontu. 

- poinformował, że Wojewódzki Sąd Administracyjny w Łodzi odrzucił skargę właściciela Hotelu dla 

zwierząt i ptactwa domowego Longina Siemińskiego na uchwałę Rady Gminy w sprawie wyrażenia 

opinii dotyczącej utworzenia na terenie nieruchomości położonej w miejscowości Wojtyszki nr 18, 

ośrodka rehabilitacji zwierząt dziko występujących. 

- poinformował, że trwają prace nad wnioskami składanymi do Lokalnej Grupy Działania „Ziemia 

Wieluńsko-Sieradzka” na budowę placów zabaw w Żurawiu i Bukowcu oraz remont sali OSP Kamieniki. 

Dodał, że wkrótce będzie możliwość składania kolejnych wniosków. Poinformował, że plac zabaw w 

Żurawiu będzie usytuowany na terenie szkoły. 

- poinformował o planowanym złożeniu wniosków na utworzenie trzech „eko-pracowni” w szkołach 

podstawowych prowadzonych przez Gminę Brąszewice. 

- zwrócił się do Radnego Jacka Piotrowskiego z informacją, że otrzymuje sygnały od mieszkańców 

Gałek, że w kilu miejscach jeden z mieszkańców tej miejscowości worał się blisko drogi podczas prac 

polowych. Dodał, że takie sytuacje będą zgłaszane na Policję. 

- poinformował o możliwości uczestnictwa w imprezie „Garden Party” organizowanej corocznie przez 

Telewizję Sieradz Studio Filmowe. 

- poinformował o spotkaniu z przedstawicielem Lasów Państwowych w sprawie wspólnej inwestycji 

drogowej Grabostaw – Fajum. Dodał, że zgodnie z stanowiskiem Lasów Państwowych ewentualna 

inwestycja zostanie rozłożona na kilka etapów. 

- przedstawił pomysł utworzenia pomnika na skwerku w centrum Brąszewic. 

- przedstawił podanie Pana Seweryna Owczarka o zmianę przebiegu drogi w miejscowości Kurpie. 

Zwrócił się do Komisji Budżetu i Inwestycji z prośbą o przeanalizowanie tej sprawy. 

- zwrócił się do Radnego Jacka Piotrowskiego z prośbą o wskazanie miejsca w Żurawiu, gdzie mogłyby 

zostać usytuowane kontenery na odpady segregowane. 

- poinformował, że w wyniku rozstrzygniętego konkursu na wolne stanowisko urzędnicze ds. 

wodociągów i inwestycji wybrana do zatrudnienia została Pani Małgorzata Sowijak. 

- poinformował, że niepotrzebny kontener na śmieci z Żurawia zostanie przekazany na cmentarz w 

Brąszewicach. 

- poinformował o potrzebie zamontowania progu zwalniającego obok Kościoła w Brąszewicach. Dodał, 

że wkrótce zostanie zamontowany próg zwalniający w Żurawiu obok szkoły. 

- przedstawił wniosek Proboszcza Parafii Godynice o utwardzenie parkingu przy Kościele w 

Godynicach. Przewodniczący Rady zapytał o ilość tłucznia potrzebną do wykonania utwardzenia. Wójt 

Gminy poinformował, że potrzebne będzie na ten cel około 4 wywrotki tłucznia. Przewodniczący Rady 

poddał pod głosowanie wniosek. W głosowaniu wzięło udział 15 Radnych obecnych na sali obrad. Za 

wyrażeniem zgody głosowało 15 Radnych. 

Radny Jerzy Ławniczak zapytał, czy odbyło się spotkanie dyrektorów szkół i Komisji Oświaty i Kultury 

dotyczące reformy oświaty.  
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Przewodniczący Komisji ds. Oświaty i Kultury poinformował, że spotkanie w tej sprawie odbyło się 7 

kwietnia 2017 i przedstawił protokół z posiedzenia. Wskazał, że przy reorganizacji szkół należałoby 

zatrudnić dodatkową osoby do sprzątania w szkole podstawowej w Żurawiu. 

Wójt Gminy poinformował, że Kuratorium Oświaty mimo kilku uwag pozytywnie zaopiniowało arkusze 

organizacyjne szkół. 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Inwestycji Grzegorz Kulig przedstawił protokół z posiedzenia 

Komisji poświęconego wykupowi działki sąsiadującej z boiskiem w Brąszewicach. Komisja Budżetu i 

Inwestycji zawnioskowała o wykup działki od Pani Stawirej, za kwotę nie przekraczającą 2500 zł i 

pokrycie kosztów zakupu. 

Radny Józef Toruński podziękował za remont drogi w miejscowości Pokrzywniaki oraz poinformował, 

że droga w miejscowości Wiertelaki jest wąska. 

Radna Dorota Lipka zapytała czy są jakieś informacje dotyczące złego stanu domku myśliwskiego w 

miejscowości Błota.  

Sekretarz Gminy poinformowała, że sprawę tą prowadzi Nadzór Budowlany, lecz nie ma informacji o 

efektach tych prac. 

 

Ad. 11 

Przewodniczący Rady Gminy zamknął obrady XXXV sesji Rady Gminy o godzinie 1300.  

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Przewodniczący Rady Gminy 

 

Adam Sowizdrzał 

Protokołował:  

S. Domagała 


